
Årsberättelse styrelsen Kalmarsportfiskeklubb 2017

2017 har varit ett lugnt år för Kalmarsportfiskeklubb.

Medlemsantalet ligger kvar på ungefär samma som förra året.

Styrelsen har haft regelbundna möten och fått in en förslag som vi jobbat med 
under året.

Klubben har haft sina årliga aktiviteter med blandad uppslutning. 
De aktiviteter som varit mest uppskattad av medlemmarna är fisket hos Tommy och 
premiären i Snärjebäcken.
Det var god uppslutning till vår årliga resa att fiska regnbåge.

På torpet har vi haft en städdag och bestämt att vi måste byta ut vår brygga. Nytt 
grus är lagt utanför torpet.

Vår årliga grillfest var ett lyckat event med god uppslutning och en trubadur som 
förgyllde kvällen.

Vi har haft svårt att få medlemmar att deltaga vid våra övriga aktiviteter.

Ett antal medlemmar har varit med på större gäddtävlingar i länet och angränsande 
län och placerat  sig i toppen både i lag och individuellt.


